
Vraag mevr Nuyts per mail 10 juli : 
 
Dan nog een recentere vraag nav een paar casussen in maastricht. Tekort aan personeel in 
verpleeghuizen waar door de zorg faalt. We hebben niet het idee dat de wethouder hiervan op de 
hoogte is. Terwijl hij toch verantwoordelijk is. 
Hoe stelt hij zich op de hoogte en wat gaat hij doen aan het tekort aan personeel? Er gebeuren zaken 
waar de stad haar ma'am niet aan wil verbinden. Het is niet direct de schuld van het personeel maar 
aan een tekort aan personeel, waardoor er voorbeelden van incidenten bij ons gemeld worden. 
 
Antwoord: 
 
Alhoewel wij niet verantwoordelijk zijn voor de personele bezetting in verpleeghuizen hebben wij zeker 
oog voor dit vraagstuk. We doen dit onder andere door het aanbieden van opleidingstrajecten zoals in 
Daalhof (werkleer bedrijf) om jongeren toe te leiden naar een plek in de zorg.  

 




